
 До 

Общински Съвет към Столична Община 

13.12.2024 г. 

гр. София 

 

ПИСМО 

 

  

Относно: 

Обществени консултации по Доклад с рег. № СОА24-ВК66-10055/14.11.2024 г. относно 

Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определяне и 

администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от СО, приета с Решение 

№ 894 по Протокол № 93 от 23.11.2006 г. 

 

Уважаеми Госпожи и Господа Общински Съветници, 

 

Моля, да приемете предложените промени в Наредбата за определяне и администриране 

на местни такси и цени на услуги, касаещи „Зоологическа градина София". 

 

Цените на билетите за вход не са променяни от 2012 г., време през което инфлацията е 

близо 45%. Зоопаркът има нужда от средства за да поддържа инфраструктурата си, да 

отглежда в добри условия ценните и застрашени животински видове, да осигури на 

посетители си приятна и сигурна обстановка и да продължи да развива обучителните и 

информационните си програми. 

Лятното зоо-училище е единственото по рода си образователно обучение в сферата на 

зоологията и екологията за най-малките. Изключително важно е, възможно най-много деца 

да се запознаят с проблемите пред които са изправени животинските видове и решенията 

как можем да им помогнем. За целта отново са нужни финансови средства. 



 

Вярвам, че всеки който желае да посети Зоопаркът, ще приеме по-високите цени, като 

инвестиция както в благосъстоянието на животните така и в подобряване средата за 

хората. 

 

С Уважение, 

Маргарита Зачинска 

 


